

--خبر صحفي--

## الشيخ أحمد بن سعيد آل مكتوم: ٤١,٥٨٩ حركة ملاحه جوية فى اماره دبي والامارات الشمالية



**دبي، الإمارات العربية المتحدة، ٢٠ يوليو ٢٠١٧:** أعلن سمو الشيخ أحمد بن سعيد آل مكتوم، رئيس هيئة دبي للطيران المدني ورئيس مؤسسة دبي لخدمات الملاحة الجوية (دانز) عن إحصائيات حركة الملاحة الجوية لشهر يونيو، حيث بلغت حركة الطيران اجمالى ٤١,٥٨٩ حركة فى اجواء إمارة دبي والإمارات الشمالية.

ووفقاً لتقارير حركة الملاحة الجوية لدى مؤسسة دبي لخدمات الملاحة الجوية، شهد مطار دبي الدولي اجمالى ٣١,٢٤٣ حركة ملاحه جوية والتي شملت ١٥,٤٩١ حركة لرحلات الوصول و١٥,٥١٥ حركة لرحلات الاقلاع. وبالإضافة إلى ذلك، سجلت التقارير ٢٣٧ حركة لطائرات الهليكوبتر، و١,٠٤١ حركة لمتوسط الحركة اليومية.

هذا وشهد مطار آل مكتوم الدولي إجمالى ٢,٦٦٥ حركة ملاحه جوية والتي شملت ٩٢١ حركة لرحلات الوصول ، و٩٣٣ حركة لرحلات الاقلاع. وإضافة إلى ذلك ، سجلت التقارير متوسط الحركة اليومية ٧٣ حركة و٣٣٣ حركة لطائرات الهليكوبتر ، والتي تشير إلى زيادة حركة الملاحة الجوية بنسبة تصل الى ١٤,١% بالمقارنة مع مثل هذا الشهر فى عام ٢٠١٦.

تعد مؤسسة دبي لخدمات الملاحة الجوية (دانز) مزود خدمات الملاحة الجوية لكل من دبي والإمارات الشمالية. كما تقدم المؤسسة خدمات الملاحة الجوية إلى سلطات المطارات والعديد من شركات الطيران المرموقة، بما فى ذلك مطارات دبي الدولية والمطارات الخاصة.

--النهاية--



دبي لخدمات الملاحة الجوية  
DUBAI AIR NAVIGATION SERVICES

--Press Release--

**HH Sheikh Ahmed Bin Saeed Al Maktoum: 41,589 air traffic movements in Dubai and the Northern Emirates**

**Dubai, United Arab Emirates, 20<sup>th</sup> July 2017:** HH Sheikh Ahmed Bin Saeed Al Maktoum, the president of Dubai Civil Aviation Authority and Dubai Air Navigation Services (dans), announced the latest air traffic movement figures for the month of June, which reveal a total volume of 41,589 movements in Dubai & Northern Emirates' airspace.

According to the air traffic movement figures report released by Dubai Air Navigation services, a total of 31,243 movements have been registered at Dubai International Airport (DXB), with, 15,491 movements in arrivals and 15,515 in departures. In addition, the daily average during the month was 1,041 movements and 237 helicopter movements.

Furthermore, air traffic movement figures at Al Maktoum International Airport (DWC) registered a total of 2665 movements that incorporate 921 movements in arrivals and 933 movements in departures. Air traffic movement reports also declare a daily average of 73 movements, as well as 323 helicopter movements for the month at DWC which reflects significant increase of 14.1% in movements in comparison with the same month in 2016.

Dubai Air Navigation services (dans) is the air navigation services provider for Dubai and Northern Emirates. dans also provides air navigation services for airport authorities and numerous prestigious airlines, such as Dubai Airports and private airports in the UAE.

--END--